
                 PROTOKÓŁ – Nr IV/2007 
 

z obrad IV sesji V kadencji Rady Gminy Sulęczyno z dnia  
   12 marca 2007 roku, której obrady odbyły się w sali      
              posiedzeń Urzędu Gminy Sulęczyno  
           i trwały od godziny 1003 do godziny 1617 

 

  

  Ad 1 
 

Sprawy regulaminowe: 
 

a)otwarc ie IV sesji Rady Gminy. 
 
    Przew odniczący Rady Gminy Sulęczyno Bernard GRUCZA stw ierdził „ otw ieram     
    obrady IV sesji Rady Gminy Sulęczyno ”. 
 
    Następnie Przew odniczący Rady Gminy pow itał obecnych na obradach IV sesji  
    Rady Gminy Wójta Gminy, Zastępcę Wójta - Sekretarza Gminy, Skarbnika Gminy,  
    dyrektorów  jednostek organizacyjnych, sołtysów  oraz w szystkich obecnych na  
    obradach sesji.   
 
    Na stan 15 radnych Rady Gminy Sulęczyno udział w zięło w  obradach IV sesji  
    V kadencji Rady Gminy 14 radnych, zgodnie z listą obecności, która stanow i     
    załącznik do niniejszego protokołu ( str.1 ). 
 
    Nieobecny radny Roman BRONK w cześniej uspraw iedliw ił sw oją nieobecność  
    motyw ując w zględami osobistymi – pilny w yjazd poza teren gminy. 
 

    Ponadto w  obradach IV sesji Rady Gminy udział w zięło 34 osób, m.in.: 
 
   1.Wójt Gminy Sulęczyno                                            - inŜ. Jan KULAS  
   2.Zastępca Wójta Gminy, Sekretarz Gminy                - mgr inŜ. W iesław  ULATOWSKI  
   3.Skarbnik Gminy Sulęczyno                                     - Barbara WAWRZON 
   4.Sołtys Sołectw a Sulęczyno                                      - Bernadeta BASKE 
   5.Sołtys Sołectw a Mściszew ice                                   - Brunon DĄBROWSKI  
   6.Sołtys Sołectw a Węsiory                                          - Jan STYP-REKOWSKI  
   7.Sołtys Sołectw a Podjazy                                          - Kazimierz LABUDA  
   8.Sołtys Sołectw a Kistow o                                          - Antoni THEUS  
   9.Sołtys Sołectw a Borek                                             - Ryszard POBŁOCKI  
 10.Sołtys Sołectw a Sucha                                             - Jan DOMASZK  
 11.Sołtys Sołectw a śakow o                                           - Stanisław  ZŁOCH  
 12.Sołtys Sołectw a Zdunow ice                                      - Wacław  GÓRNY  
 13.Radny Rady Pow iatu Kartuskiego, Kierow nik  
      Gminnego Ośrodka Zdrow ia w  Sulęczynie                - lek. med. Remigiusz  
                                                                                       KOSTRZEWSKI  
 14.Dyrektor Zespołu Szkół w  Sulęczynie                       - mgr Robert MICHALSKI 
 15.Dyrektor Zespołu Szkół w  Mściszew icach                 - mgr Renata WĘSIERSKA                    
 16.p.o.Dyrektora Szkoły Podstaw ow ej w  Węsiorach       - mgr Wojciech WARMOWSKI 
 17.Dyrektor Szkoły Podstaw ow ej w  Borku Kamiennym – mgr Teresa HINCA  
 18.Prezes O/ZNP w  Sulęczynie                                      - Krzysztof BASKE 
 19.Dyrektor Przedszkola Samorządow ego w  Sulęczynie - mgr Ew a KUJAWSKA 
 20.Dyrektor Gminnej Biblioteki Publicznej w  Sulęczynie-Henryka STENCEL 
 21.Dyrektor Gminnego Ośrodka Kultury w  Sulęczynie   - Ireneusz KORDA 



 
 
 22.Kierow nik Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej  
      w  Sulęczynie                                                                 - Ew a KULASZEWICZ 
 23.Pełnomocnik Wójta ds. realizacji gminnego programu 
      profilaktyki i rozw iązyw ania problemów   
      alkoholow ych i narkomanii                                           - Andrzej POTRAC  
 24.Komendant Gminny Zarządu OSP w  Sulęczynie             - Andrzej RODA   
 25.Prezes O/Z-KP w  Sulęczynie                                          - Gerard GAWIN  
 26.Redaktor Radio „ KASZEBE ”                                        - Sław omir BRONK 
 27.M ieszkaniec w si Borow iec                                            - Józef SABOROWSKI 
 28.M ieszkaniec w si Borow y Las                                         - M irosław  CHOSZCZ 
 29.M ieszkaniec w si Gow idlino                                           - Henryk CHOSZCZ 
 30.W łaściciel domku letniskow ego w  Kistow ie                   - Zbigniew  ORNOWSKI 
 31.M ieszkaniec w si Kistów ko                                            - Tadeusz BENTKOWSKI. 
 
       Lista obecności stanow i załącznik do niniejszego protokołu ( str.2 i 3 );  
 

b)przedstawienie porządku obrad IV sesji Rady Gminy i wprowadzenie     
   ewentualnych zmian. 
 
   Przew odniczący Rady Gminy Bernard GRUCZA przedstaw ił porządek obrad IV sesji  
   V kadencji Rady Gminy Sulęczyno w  brzmieniu, jak poniŜej: 

 
    1.Sprawy regulaminowe: 
  
       a)otwarcie IV sesji Rady Gminy, 
       b)przedstawienie porządku obrad IV sesji Rady Gminy i wprowadzenie ewentualnych zmian, 
       c)zatwierdzenie protokołu z obrad III sesji Rady Gminy Sulęczyno z dnia 27 grudnia 
          2006 roku. 
 

    2.Sprawozdanie z wykonania uchwał Rady Gminy. 
 
   3.Sprawozdanie z prac Wójta Gminy. 
 
   4.Sprawozdanie z działalności Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Sulęczynie za rok  
      2006. 
 
   5.Sprawozdanie z działalności Rady Społecznej Gminnego Ośrodka Zdrowia w Sulęczynie za   
      rok  2006. 
 
   6.Podjęcie uchwał w sprawach: 
 
      a)zatwierdzenia sprawozdania finansowego Gminnego Ośrodka Zdrowia w Sulęczynie za rok   
         2006,     
      b)powołania Rady Społecznej Gminnego Ośrodka Zdrowia w Sulęczynie,  
      c)zatwierdzenia sprawozdania finansowego Gminnego Ośrodka Kultury w Sulęczynie za rok   
         2006,     
      d)zatwierdzenia sprawozdania finansowego Gminnej Biblioteki Publicznej w Sulęczynie za   
         rok 2006,     
      e)uchwalenia gminnego programu profilaktyki i rozwiązywania problemów alkoholowych na     
         rok 2007, 
       f)wyznaczenia delegatów – przedstawicieli Gminy Sulęczyno na Zgromadzenie Ogólne  
         Związku Miast i Gmin Dorzecza Rzeki Słupi i Łupawy, 
      g)zaopiniowania projektu planu aglomeracji Sulęczyno, 
      h)wyraŜenie zgody na sprzedaŜ nieruchomości, 
       i)ustalenia regulaminu określającego wysokość stawek oraz szczegółowe warunki  
         przyznawania nauczycielom dodatków: za wysługę lat, motywacyjnego, funkcyjnego i za  
         warunki pracy, szczegółowe warunki obliczania i wypłacania wynagrodzenia za godziny  
         ponadwymiarowe i godziny doraźnych zastępstw, wysokość i warunki wypłacania innych  
         składników wynagrodzenia, w tym nagród, wysokość oraz szczegółowe zasady    
         przyznawania i wypłacania dodatku mieszkaniowego, 



 
 
 
       j)ustalenia planu dofinansowania form doskonalenia zawodowego nauczycieli na 2007 rok, 
      k)reasumpcja uchwały w sprawie podatku od nieruchomości i zwolnień od tego podatku w   
         Gminie Sulęczyno, 
       l )zatwierdzenia planu kontroli Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Sulęczyno na rok 2007, 
       ł)udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Kartuskiemu, 
     m)zmian w budŜecie gminy Sulęczyno na rok 2007.        
 
 7.Interpelacje, zapytania i wolne wnioski. 

                                                              
    Rada Gminy przedstaw iony porządek obrad IV sesji Rady Gminy Sulęczyno   
    zatw ierdziła bez zmian; 
 

c )zatwierdzenie protokołu z obrad sesji Nr III/2006 Rady Gminy Sulęczyno z     
  dnia 27 grudnia 2006 roku. 
 

   Protokół z obrad sesji Nr III/2006 Rady Gminy Sulęczyno z dnia 27 grudnia  
   2006 roku był do w glądu w  biurze Rady Gminy oraz został w yłoŜony w  lokalu sali  
   posiedzeń Urzędu Gminy Sulęczyno na godzinę przed obradami IV sesji V kadencji  
   Rady Gminy.  
 
   Przew odniczący Rady Gminy Bernard GRUCZA zadał pytanie w  brzmieniu: 
 

- Czy ktoś z radnych Rady Gminy Sulęczyno ma uw agi do zamieszczonych treści 
w  protokole Nr III/2006 z obrad sesji Rady Gminy Sulęczyno z dnia 27 grudnia  

     2006 roku ? 
 

    Nikt z radnych Rady Gminy nie zabrał głosu w  spraw ie protokołu z obrad III sesji  
    Rady Gminy Sulęczyno z dnia 27 grudnia 2006 roku. 
 
    Rada Gminy nie w niosła uw ag do protokołu – Nr III/2006 z obrad sesji Rady Gminy  
    Sulęczyno z dnia 27 grudnia 2006 roku, w  zw iązku z pow yŜszym Przew odniczący    
    Rady Gminy Bernard GRUCZA poddał pod głosow anie Radzie Gminy protokół z  
    obrad III/2006 sesji Rady Gminy Sulęczyno z dnia 27 grudnia 2006 roku. 
 
    Głosow anie przebiegało, jak poniŜej: 
 
    - za zatw ierdzeniem protokołu Nr III/2006 z obrad sesji Rady Gminy Sulęczyno z  
     dnia 27 grudnia 2006 roku głosow ało 14 radnych Rady Gminy, 
   - nieobecny 1 radny Rady Gminy. 
 
    Rada Gminy zatw ierdziła protokół Nr III/2006 z obrad sesji V kadencji Rady Gminy    
    Sulęczyno z dnia 27 grudnia 2006 roku. 
 

  Ad 2 
 
       Sprawozdanie z wykonania uchwał Rady Gminy Sulęczyno podjętych podczas     
   obrad III sesji V  kadencji Rady Gminy Sulęczyno w dniu 27 grudnia 2006 roku.  

 
   Radni Rady Gminy spraw ozdanie z w ykonania uchw ał Rady Gminy Sulęczyno  
   podjętych podczas obrad III sesji V kadencji Rady Gminy Sulęczyno w  dniu  
   27 grudnia 2006 roku otrzymali za potw ierdzeniem odbioru w  dniu 06 marca 
   2007 roku.  
 
        Rada Gminy przedmiotow e spraw ozdanie przyjęła bez uw ag. 
 
 



 
       Spraw ozdanie z w ykonania uchw ał Rady Gminy Sulęczyno podjętych podczas  
    obrad III sesji V kadencji Rady Gminy Sulęczyno z dnia 27 grudnia 2006 roku    
    stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
 

 
Ad 3 
 
      Sprawozdanie z prac Wójta Gminy Sulęczyno za okres od dnia 27 grudnia  
  2006 roku. 
 
  Spraw ozdanie z prac Wójta Gminy Sulęczyno za okres od dnia 27 grudnia 2006 roku  
  w  komplecie materiałów  radni otrzymali za potw ierdzeniem odbioru. 
   
  Dyskusja nad sprawozdaniem: 
 
 1.Radny Rady Gminy Kazimierz GAWIN zadał pytanie: 
 
    Czy Pan Sekretarz jest rów nieŜ Zastępcą Wójta Gminy? 
  
    Odpow iedzi udzielił Wójt Gminy inŜ. Jan KULAS – tak, jest Zastępcą Wójta. 
 
 2.W iceprzew odniczący Rady Gminy Stefan KARCZ poruszył spraw ę ogłaszanych  
    przetargów  dotyczących sprzedaŜy gruntów . 
    Dana społeczność w inna być poinformow ana o organizow anych przetargach. 
 
    Wójt Gminy inŜ. Jan KULAS – sprzedaŜ działek jest ogłaszana, m.in. w  Dzienniku  
    Bałtyckim, na tablicy ogłoszeń Urzędu Gminy, takŜe w  biuletynie informacji  
    publicznej. 
    Został rozstrzygnięty przetarg na sprzedaŜ działki nr 691/3 w  Mściszew icach o  
    pow ierzchni 1.129 m2 za cenę 23.381,00 zł. 
    W  ogłoszonym przetargu w ymienione do sprzedaŜy były takŜe dw ie działki połoŜone  
    w   Sulęczynie, jednak z pow odu braku chętnych te działki do chw ili obecnej nie  
    zostały sprzedane.   
 
    Radny Rady Gminy Jan SOMINKA zadał pytanie w  brzmieniu:  
   
    Czy moŜna dow iedzieć się, kto nabył nieruchomość w  Mściszew icach ? 
 
    Wójt Gminy inŜ. Jan KULAS – młody człow iek Robert Roda, który będzie coś tam  
    robił. Jest to działka rzemieślniczo – usługow a z moŜliw ością budow nictw a  
    mieszkaniow ego. 
 
    Radny Rady Gminy Kazimierz GAWIN – czy moŜna dow iedzieć się o jakie działki  
    chodzi w  Sulęczynie ? 
 
    Wójt Gminy inŜ. Jan KULAS w yjaśnił, iŜ: 
 

- jedna działka połoŜona jest na tzw . „ Szydlicach ” obok nieruchomości Pana 
W ilkow skiego, 

- druga – to resztów ka po Pani Szczypior na tzw . „ Szczypiorow ie ”. 
 
     Kontynuacja w ypow iedzi radnego K.GAWINA w  spraw ie gruntu po Pani Szczypior. 
 
     Pytania:   
 

a) jaki jest to obszar ?, 
b) cena resztów ki ? 
 



 
 
     Wójt Gminy inŜ. Jan KULAS – obszar po p. Szczypior 30 arow y, cena 30.000,00 zł. 
 
  3.Radna mgr Ew a MICHALSKA poprosiła o szersze w yjaśnienie punktu III g)  
     spraw ozdania z prac Wójta, dot. Małej Elektrow ni Wodnej na rzecze Słupi. 
 
     Wójt Gminy inŜ. Jan KULAS stw ierdził, iŜ: 
 
    a)chodzi o w ykorzystanie energii rzeki Słupi w  okolicy biblioteki. Pomysł jest taki,  
       aby zbudow ać hydroelektrow nię z odnaw ialnym źródłem energii z określeniem  
       moŜliw ości migracji ryb i spływ u kajakow ego.  
       Jest moŜliw ość uzyskania 120 KW energii. To tyle, ile potrzebuje miejscow a  
       szkoła, biblioteka i straŜ poŜarna. 
       Koszt zadania w ynosi ok.1.200 tys. zł, w  tym: w kład gminy około 180.000,00 zł. 
       Roczne oszczędności: 48.000,00 zł na zakupie opału oraz etatu palacza w  szkole. 
       W  okresie trzech lat zadanie zw róciłoby się. 
       KaŜdy następny rok byłby zaoszczędzony; 
 
    b)z M inisterstw a Kultury moŜna pozyskać środki f inansow e na kompleksow e  
       zagospodarow anie kurhanów . 
       W  ramach tego zadania moŜna w ykonać: 

  - stoiska,  
  - ław ki, 
  - drogę od parkingu do kurhanów , 
  - ogrodzić kurhany. 

       Istnieje moŜliw ość pozyskania 90 % dofinansow ania z zew nątrz tego zadania. 
       Ogólny koszt ok. 510.000,00 zł. Wkład w łasny gminy oscyluje w  granicach 
       50 – 60.000,00 zł; 
 
    c)budow a sieci w odociągow ej w  miejscow ości Węsiory – Węsiory w ybudowanie – na  
       dzień dzisiejszy podział zadania jest następujący:  
       całość sieci głów nej w ynosi 3,5 km, 850 m przyłączy. 
       Na to zadanie w  2007 roku zaplanow ano w  budŜecie gminy kw otę w  w ysokości  
       185.000,00 zł. 
       Muszą w łączyć się sami zainteresow ani podłączeniem się do w odociągu, których  
       jest 9. 
       Dodatkow o gmina musi naliczyć opłatę adiacencką – 50 % w zrostu w artości,  
       zgodnie z obow iązującą uchw ałą. 
       Opłata będzie w ynosić od 500 – 1.000,00 zł. 
       Na jednego zainteresow anego przyłączem do w odociągu przypada kw ota 
       5.000,00 zł. 
       Do tej spraw y w łączył się Pan radny Marcin JARZEMBIŃSKI. 
       Wójt Gminy podziękow ał za zaangaŜow anie się w  tą spraw ę Panu radnemu  
       Marcinow i Jarzembińskiemu; 
 
    d)w  trakcie są prace zw iązane z przygotow aniem inw estycji w spólnej z gminą  
       Sierakow ice pod nazw ą „ Uporządkow anie gospodarki w odno – ściekow ej zlewni  
       rzek Słupi i Łupaw y na terenie gmin Sierakow ice i Sulęczyno ”. 
       Na środę jestem umów iony z Panem Prezesem Ochrony Środow iska; 
 
    e)praktycznie prace na hali sportow ej w  Sulęczynie dobiegają końca. 
 
       Pozostało do ukończenia:  
 
        a)trybuny, 
        b)akustyka, 
        c)trybuny zew nętrzne w ykonane na w ale, który został usypany, 
        d)boiska zew nętrzne usytuow ane w zdłuŜ trybuny. 



 
     W  opracow anym projekcie nie zostały ujęte trybuny zew nętrzne, nagłośnienie, 
     tablice w yników . Ponadto brak w  projekcie siatek ochrony w ew nętrznej. 
     Dlatego musi być zrobiony aneks do sporządzonej umow y – to będzie II aneks. 
 
     Zabrał głos radny Rady Gminy Kazimierz GAWIN – w iemy, Ŝe duŜą salę  
     pow iększono o 6 m. 
   
     Pytanie: 
 
     Czy pow iększenie sali juŜ ujęto w  planie, czy nastąpi to teraz aneksem ? 
 
     Odpow iedzi udzielił Wójt Gminy inŜ. Jan KULAS, który stw ierdził – tam juŜ w  tej  
     spraw ie Ŝadnych aneksów  nie będzie. 
 
   4.Zabrał głos Pan Zbigniew  ORNOWSKI – Państw o radni otrzymaliście w  materiałach  
     na dzisiejsza sesję artykuł, który ukazał się w  Kurierze Kartuskim w  dniu 27 lutego  
     2007 roku. 
     Pan Andrzej DRYWA w łaściciel gruntu w prow adził w  błąd - podczas w izji lokalnej  
     stw ierdził, iŜ posiada zgodę na w iercenie, a takŜe w prow adził w  błąd opinię  
     publiczną. 
     Urzędnicy akceptują działania Pana Dryw y. Dokumenty w  tej spraw ie dostarczyłem  
     Panu Wójtow i. Na otrzymana dokumentację nie było Ŝadnej reakcji ze strony Pana  
     Wójta. 
     Kopanie staw u i prow adzone w iercenia były nielegalne. 
     Panie Wójcie – czy Pan panuje nad sytuacją ? 
     Jakie dokonane zostały tam zniszczenia. 
     Podczas w izji lokalnej Pan Dryw a robił zdjęcia, takŜe mojej osoby. 
     Pan Dryw a kłamał, Ŝe ma koncesję. 
     Wydział Ochrony Środow iska UW ma podpisy. Nikogo nie nakłaniałem do składania  
     fałszyw ych podpisów . Jestem zastraszany. W  tej spraw ie zeznanie złoŜyłem w   
     komendzie policji. 
     Pan Roman Marzec – do w alki z korupcją został zaw iadomiony o tych faktach. 
     Musimy dąŜyć do zachow ania bogactw a tej ziemi, tą piękną przyrodę, nie  
     pow inniśmy jej niszczyć. 
     Ponadto naleŜy mieć na w zględzie fakt, iŜ w  pobliŜu mieści się szkoła podstawowa,  
     do której uczęszczają dzieci szkolne. 
     Rodzi się pytanie: 
     Dlaczego Urząd Marszałkow ski w  Gdańsku zw rócił się o takie postanow ienie ? 
     To nie jest w  kompetencji Urzędu Marszałkow skiego, gdyŜ na części działki do  
     2 ha rozpatruje i w ydaje postanow ienie pow iat, zaś pow yŜej 2 ha Urząd  
     Marszałkow ski. 
     Starostw o pow iatow e ustosunkow ałoby się negatyw nie do tej sprawy. O tej sprawie  
     rozmaw iałem z Panią Starostą Kw iecień i w iem, Ŝe byłaby decyzja negatyw na. 
     Na zebraniu w iejskim w  Kistow ie, które odbyło się w  dniu 30 stycznia 2007 roku  
     zebrano sondaŜ nie omaw iając szczegółow o spraw y. 
      
  5.Zabrał głos mieszkaniec w si Kistów ko Pan Tadeusz BENTKOWSKI w  spraw ie   
     Ŝw irow ni w   Kistow ie. 
     Napisano w  Kurierze Kartuskim „ Czy za pieniądze moŜna w szystko ?  
     Pod zdjęciem jest w ypow iedź Pana Ornow skiego „ Choćbym miał stanąć na głowie –  
     będę w alczył o dobro mieszkańców , jak i sw oje – w  słusznej spraw ie. Nie moŜe być  
     tak, Ŝe jak ktoś ma pieniądze to moŜe zrobić w szystko. Te czasy juŜ są za nami ”. 
     Trzeba tu dodać, iŜ Pan Ornow ski nie jest mieszkańcem sołectw a Kistow o, zaś ja  
     jestem mieszkańcem tegoŜ sołectw a. 
     Pan Tadeusz BENTKOWSKI zw rócił się do Przew odniczącego Rady Gminy o  
     przeproszenie mieszkańców  sołectw a Kistow o za określenie mieszkańców  za  
     skorumpow anych, a które udzielił Przew odniczący Rady w  w yw iadzie dla „ Kuriera  
     Kartuskiego ”. 



 
 
     JeŜeli nie, to będę dąŜył do odw ołania Pana z funkcji Przew odniczącego Rady  
     Gminy. 
   
     Pan Zbigniew  ORNOWSKI – w łaściciele działek, których grunty połoŜone są w   
     pobliŜu muszą zdaw ać sobie spraw ę, Ŝe będą tracić na w artości tych gruntów . 
     M iejsca pracy – nie w idzę tam kogoś, który pójdzie tam do pracy. DuŜa ilość osób  
     na tym terenie na renty. Ci ludzie nie szukają pracy. 
     Do tych prac będą potrzebni jedynie operatorzy koparek i kierow cy. 
     Ponadto naleŜy w ziąć pod w zgląd bezpieczeństw o dzieci szkolnych uczęszczających  
     do Szkoły Podstaw ow ej w  Borku Kamiennym. 
 
     Wyjaśnień udzielił Wójt Gminy inŜ. Jan KULAS – Pan ORNOWSKI przedstaw ił    
     spraw ę nie tak jak ona się ma w  rzeczyw istości. 
     Na w niosek Urzędu Marszałkow skiego w  Gdańsku zaopiniowano negatywnie projekt  
     w ydania Panu Andrzejow i Dryw ie koncesji na poszukiw anie kruszyw a. U podstaw  
     decyzji Gminy były w yłącznie negatyw ne opinie w łaścicieli domków  rekreacyjnych,      
     a takŜe niektórych mieszkańców  Kistow a. 
     Pow yŜsze postanow ienie zaskarŜył Pan Dryw a do Samorządow ego Kolegium  
     Odw oław czego w  Gdańsku. Samorządow e Kolegium Odw oław cze uchyliło  
     postanow ienie i przekazało spraw ę do ponow nego rozpatrzenia i w yjaśnienia,  
     w skazując na konieczność szerszego rozpoznania zagadnienia. 
     Zebranie w iejskie sołectw a Kistow o, które odbyło się 30 stycznia br. w ydało  
     pozytyw ną opinię na temat w ydania koncesji na poszukiw anie i rozpoznaw anie 
     złoŜa kruszyw a naturalnego na części działki nr 213/4 w  Kistow ie. 
     W  głosow aniu w zięło udział 30 mieszkańców . Za w ydaniem pozytyw nej opinii były  
     22 osoby, 1 osoba była przeciw ko, 7 osób w strzymało się od głosu. 
     Po ponow nym rozpatrzeniu spraw y w niosek Pana Andrzeja Dryw y został  
     zaopiniow any pozytyw nie, zgodnie z obow iązującym „ Studium uw arunkow ań  
     i kierunków  zagospodarow ania przestrzennego Gminy Sulęczyno ” działka  
     nr 213/4, o której mow a połoŜona jest w  obszarach perspektyw icznych dla    
     poszukiw ania złóŜ kopalin.  
     W  tej chw ili spraw a jest na etapie opiniow ania.  
     Panie ORNOWSKI obow iązuję pew ne zasady uczciw ości. Takie jakie są, a nie co  
     będzie w  przyszłości. Poszukiw anie Ŝw iru, czy rodzi zagroŜenie dla kogokolwiek ? 
     Realizuję uchw ały Rady Gminy. 
 
     Następnie Przew odniczący Rady Gminy Bernard GRUCZA odczytał sw oje  
      ośw iadczenie w  naw iązaniu do spraw ozdania przedstaw ionego przez Pana Wójta  
      Jana KULASA, a dotyczącego artykułu prasow ego pt. „ Czy za pieniądze moŜna    
      w szystko ? ”, który ukazał się w  gazecie – Kurier Kartuski dnia 27 lutego 
      2007 roku. 
 
      Przew odniczący Rady Gminy Bernard GRUCZA pisemne ośw iadczenie przekazał do  
      dokumentów   IV sesji Rady Gminy Sulęczyno z dnia 12 marca 2007 roku, a które  
      stanow i załącznik do niniejszego protokołu. 
 
      Sekretarz Gminy mgr inŜ. W iesław  ULATOWSKI stw ierdził, iŜ jest to dopiero  
      pew ien etap. Ta spraw a i tak w  późniejszym okresie w róci pod obrady sesji Rady  
      Gminy. 
      Rada Gminy będzie podejmow ała ostateczną decyzję w  tej spraw ie. 
      Opracow ane „ Studium uw arunkow ań i kierunków  zagospodarow ania  
      przestrzennego Gminy  Sulęczyno ” podjęte Uchw ałą – Nr II/15/2002 Rady Gminy  
      Sulęczyno z dnia 12 grudnia 2002 roku do czegoś Pana Wójta Gminy zobowiązuje. 
      Działka nr 213/4 połoŜona jest w  obszarze perspektyw icznym dla poszukiw ania    
      złóŜ kopalin.  
      Chciałbym uspokoić w szystkich. Czy będzie tam Ŝw irow nia ? Decyzja ta będzie  
      naleŜała do Rady Gminy. 



 
      To Pan Dryw a w ykonuje pew ne rzeczy.  
      Pańskie obaw y i osądzanie urzędników  w ydaje mi się obecnie na w yrost. 
 
   6.Przew odniczący Rady Gminy Bernard GRUCZA stw ierdził, iŜ do Rady Gminy  
      Sulęczyno w  dniu 16 stycznia 2007 roku w płynął w niosek Pana Bogdana MALEK z    
      Borka w  spraw ie drogi nr 274. 
      Rada Gminy zeszłej kadencji podjęła Uchw ałę – Nr XXIV/223/2006 z dnia 
      29 marca 2006 roku w  spraw ie zamiany nieruchomości gruntow ych, z której  
      w ynika, iŜ w yraŜono zgodę na dokonanie zamiany nieruchomości gruntow ych –  
      część działki nr 7 połoŜonej w  Borku, stanow iącej drogę gminną i będącej  
      w łasnością Gminy na części działek nr 5 i nr 6 połoŜonych w  Borku i stanowiących  
      w łasność Pana Bogdana Malek z przeznaczeniem na urządzenie zamiennego  
      odcinka drogi o szerokości co najmniej sześciu metrów . 
      Zamiana zostanie dokonana ostateczną umow ą w  formie aktu notarialnego  
      niezw łocznie po dniu, w  którym decyzja zatw ierdzająca podział działek nr 5 i nr 6  
      stanie się ostateczna.  
      Propozycję podziału działek nr 5 i nr 6 ( w stępny projekt podziału ) zleca Pan  
      Bogdan MALEK, która po upraw omocnieniu się postanow ienia opiniującego ją  
      pozytyw nie będzie stanow ić podstaw ę do sporządzenia przedw stępnej umow y  
      zamiany. 
      Wszelkie pozostałe koszty zw iązane z podziałem, rozgraniczeniem i urządzeniem  
      zamiennego odcinka drogi jak teŜ koszty notarialno – sądow e ponosi Gmina.  
     
      Wójt Gminy inŜ. Jan KULAS stw ierdził, iŜ Pan Bogdan MALEK w łaściciel gruntu  
      miał tylko zlecić w stępny podział. Na koszty zw iązane z w stępnym podziałem  
      przekazał  200,00 zł Pan Mirosław  CHOSZCZ, a resztę chcieli dołoŜyć radni Rady  
      Gminy, aby spraw ę doprow adzić do f inału. 
      Pan Malek nie zlecił w stępnego podziału. 
      Spraw a zamiany gruntów  pod drogę do dzisiaj nie została dokonana.  
      Nigdy nie było połączeń między drogą oznaczoną nr 368/1, a drogą 374, o której  
      mów i Pan B. MALEK, a w ięc prośba Pana B. Malek jest bezprzedmiotow a. 
 
      Zabrał głos Pan Mirosław  CHOSZCZ w łaściciel gospodarstw a rolnego w  Borku,  
      który stw ierdził, iŜ droga o szerokości 2,5 m jest stanow czo za w ąska, aby nią   
      przejechać sprzętem rolniczym. Chodzi o poszerzenie tej drogi, albo zamianę. 
      Zw rócił się z prośbą do Rady Gminy, aŜeby w zięła pod uw agę, Ŝe to jest za w ąska  
      droga. 
 
      Wójt Gminy inŜ. Jan KULAS – to nie zaleŜy od dobrej, czy złej w oli Rady Gminy. 
      Gmina moŜe ja poszerzyć. Dalej ta spraw a jest aktualna, lecz Pan Malek nie wyraŜa  
      zgody na sprzedaŜ gruntu pod poszerzenie tej drogi. Nie ma dobrej w oli ze strony   
      Pana Maleka.  
      Pan Malek miał tylko jechać do geodety i zlecić mu w ykonanie w stępnego projektu  
      podziału i później pojechać do notariusza. 
     
      Pan Mirosław  CHOSZCZ – gmina zgodziła się na drogę o szerokości 2,5 m. Gmina  
      od decyzji sądu ( na 2,5 m szerokości drogi ) mogła się odw ołać. To błąd ze  
      strony urzędu. 
 
      Wójt Gminy inŜ. Jan KULAS stw ierdził, iŜ Pan CHOSZCZ mów i niepraw dę. Sąd  
      ustalił 2,5 m. Proszę obecnych na sesji nie w prow adzać w  błąd.  
 
      Sołtys Sołectw a Borek Ryszard POBŁOCKI – ten konflikt rozpoczął się 10 lat temu  
      pomiędzy Panam Bogdanem Malek,  a Panem Mirosław em Choszcz. 
      NaleŜy w ykupić od Pana Maleka parę metrów  gruntu pod drogę i spraw ę raz na  
      zaw sze zakończyć. 
 
  



 
      Wójt Gminy inŜ. Jan KULAS dodał, iŜ „ byłem umów iony z Panem B. MELEK w   
      środę, lecz p.Malek nie przybył na spotkanie ”. 
    
      Radny Rady Gminy Kazimierz GAWIN – Wójt i Rada Gminy zrobili w szystko to co  
      było do zrobienia w  tej spraw ie. Na potw ierdzenie jest uchw ała, która jest i dalej  
      obow iązuje. Wystarczy tylko dobrej w oli ze strony Pana Maleka, aby spraw ę  
      doprow adzić do f inału.  
     
      Przew odniczący Rady Gminy Bernard GRUCZA – tą spraw ę są takŜe zainteresowani  
      w łodarze Gminy Sierakow ice. Musi być ta spraw a uporządkow ana. 
 
   7.Wpłynęło pismo od Państw a BoŜeny i Ryszarda GŁODOWSKICH zamieszkałych   
      przy ulicy W iosennej w  Sulęczynie, a dotyczące umoŜliw ienia dojazdu do sw ojej  
      posesji. 
      Pismo Państw a GŁODOWSKICH stanowi załącznik do protokołu.    
 
      Radny Rady Gminy Kazimierz GAWIN – moŜe Pan Wójt doszedł juŜ do jakiegoś  
      konsensusu w  tej spraw ie ? 
   
      Wójt Gminy inŜ. Jan KULAS – spadek 30 % jest od domu mieszkalnego Państw a  
      Głodow skich do drogi.  
      Problem leŜy na działce pryw atnej. Nie mamy praw a w chodzić na teren pryw atny  
      Państw a GŁODOWSKICH. 
      Istniejąca droga została w ydzielona dla działek Pana Stencla.  
      Gmina w  tej spraw ie moŜe w ykonać: 
      a)w yrów nać drogę i ją urządzić, lecz nie moŜe w chodzić z pracami na teren  
         pryw atny. 
  
      Kontynuacja w ypow iedzi radnego K.GAWINA – jest tam duŜe zróŜnicowanie terenu. 
 
      Pytanie: 
 
      Kiedy zostanie w yrów nana i napraw iona ta droga ? 
 
      Odpow iedzi udzielił Wójt Gminy inŜ. Jan KULAS – do końca kw ietnia 2007 roku  
      zostanie w yrów nana ta droga. 
      Gmina nic nie będzie w ykonyw ała Ŝadnych prac na działce Państw a  
      GŁODOWSKICH. 
   
      Na pow yŜszym zakończono dyskusję nad spraw ozdaniem z prac Wójta Gminy. 
 
       Spraw ozdanie z prac Wójta Gminy Sulęczyno za okres od dnia 27 grudnia 
      2006 roku stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
 
 

Ad 4  
 
     Sprawozdanie z działalnośc i Gminnego Ośrodka Pomocy Społec znej w 
Sul ęc zynie za rok 2006. 
 
Przedmiotow e spraw ozdanie otrzymali w  komplecie materiałów  radni Rady Gminy za 
potw ierdzeniem odbioru w  dniu 06 marca 2007 roku. 
 
Przew odniczący Rady Gminy poprosił o w yjaśnienie zapisu w  punkcie 2, a który brzmi: 
„ Na zadania realizow ane od 01 maja 2004 roku ... ”. 
Czy ta data jest praw idłow a ? 
 
 



 
Wyjaśnień udzieliła Kierow nik Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w  Sulęczynie 
Ew a KULASZEWICZ tw ierdząc, iŜ ten zapis jest praw idłow y, gdyŜ to zadanie jest 
realizow ane od dnia 01 maja 2004 roku. 
 
Na pow yŜszym zakończono dyskusję, dot. przedmiotow ego spraw ozdania. 
  
Spraw ozdanie z działalności Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w  Sulęczynie za 
rok 2006 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
 
 

Ad 5  
 
       Sprawozdanie z działalnośc i Rady Społec znej Gminnego Ośrodka 
Zdrowia w Sul ęc zynie za rok 2006. 
 
    Przedmiotow e spraw ozdanie otrzymali w  komplecie materiałów  radni Rady Gminy 
za potw ierdzeniem odbioru w  dniu 06 marca 2007 roku. 
 
W iceprzew odniczący Rady Gminy Stefan KARCZ zw rócił się o w yjaśnienie, dot. spadku 
o 5 % ilości udzielonych porad w  poradni stomatologicznej. 
Dlaczego tak się dzieje? 
  

Odpow iedzi udzielił Kierow nik Gminnego Ośrodka Zdrow ia w  Sulęczynie lek. med. 
Remigiusz KOSTRZEWSKI – punkty i środki f inansow e są na tym samym poziomie od 
trzech lat. 
 
Na pow yŜszym zakończono dyskusję nad przedmiotow ym spraw ozdaniem. 
 
     Spraw ozdanie z działalności Rady Społecznej Gminnego Ośrodka Zdrow ia w  
Sulęczynie za rok 2006 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
 

Ad 6  
 

   Podjęc ie uchwał w sprawach:  
 
a)zatwierdzenia sprawozdania finansowego Gminnego Ośrodka Zdrowia w    
   Sulęczynie za rok 2006.     
 
   Radni Rady Gminy w  komplecie materiałów  za potw ierdzeniem odbioru w  dniu  
   06 marca 2007 roku otrzymali projekt przedmiotow ej uchw ały.  
 
   Brak dyskusji na pow yŜszy temat. 
 
   Przew odniczący Rady Gminy Bernard GRUCZA odczytał treść i poddał pod  
   głosow anie projekt uchw ały w  spraw ie: zatw ierdzenia spraw ozdania f inansow ego  
   Gminnego Ośrodka Zdrow ia w  Sulęczynie za rok 2006. 
   
   Głosow anie przebiegało, jak poniŜej: 
 

- za podjęciem uchw ały w  spraw ie: zatw ierdzenia spraw ozdania f inansow ego   
Gminnego Ośrodka Zdrow ia w  Sulęczynie za rok 2006 głosow ało 14 radnych 
Rady Gminy, 

- nieobecny 1 radny Rady Gminy. 
 
Rada Gminy jednogłośnie podjęła uchw ałę w  spraw ie: zatw ierdzenia sprawozdania 
f inansow ego Gminnego Ośrodka Zdrow ia w  Sulęczynie za rok 2006. 
 



 
 

   UCHWAŁA – Nr IV/24/2007 Rady Gminy Sulęczyno z dnia 12 marca 2007 roku  
   w sprawie: zatwierdzenia sprawozdania finansowego Gminnego Ośrodka Zdrowia    
   w Sulęczynie za rok 2006 stanowi załącznik do niniejszego protokołu; 
  
b)powołania Rady Społecznej Gminnego Ośrodka Zdrowia w Sulęczynie. 
 
   Radni Rady Gminy w  komplecie materiałów  za potw ierdzeniem odbioru w  dniu  
   06 marca 2007 roku otrzymali projekt przedmiotow ej uchw ały.  
   W  materiałach znajduje się pismo Pomorskiego Urzędu Wojew ódzkiego w  Gdańsku  
   Nr Ps.VI.8014/08/07 z dnia 23 stycznia 2007 roku informujące, iŜ przedstawicielem  
   Wojew ody Gdańskiego w  Radzie Społecznej Gminnego Ośrodka Zdrow ia przy ulicy      
   Kaszubskiej 4 w  Sulęczynie będzie Pan Brunon DĄBROWSKI. 
    
   Wójt Gminy inŜ. Jan KULAS zgłosił kandydaturę Pana Józefa SABOROWSKIEGO do  
   składu Rady Społecznej Gminnego Ośrodka Zdrow ia w  Sulęczynie. 
   Pan Józef SABOROWSKI dotychczas był członkiem Rady Społecznej Gminnego  
   Ośrodka Zdrow ia w  Sulęczynie. Zaw sze miał czas i konstruktyw nie uczestniczył w  
   pracach Rady.  
     
   Pan Józef SABOROWSKI w yraził zgodę na kandydow anie do Rady Społecznej  
   Gminnego Ośrodka Zdrow ia w  Sulęczynie. 
 
   Innych kandydatur nie zgłoszono. 
 
   Przew odniczący Rady Gminy Bernard GRUCZA odczytał treść i poddał pod  
   głosow anie uchw ałę w  spraw ie: pow ołania Rady Społecznej Gminnego Ośrodka  
   Zdrow ia w  Sulęczynie. 
 
   Głosow anie przebiegało, jak poniŜej: 
   

- za podjęciem uchw ały w  spraw ie: pow ołania Rady Społecznej Gminnego 
Ośrodka Zdrow ia w  Sulęczynie głosow ało 14 radnych Rady Gminy, 

- nieobecny 1 radny Rady Gminy. 
 

   Rada Gminy jednogłośnie podjęła uchw ałę w  spraw ie: pow ołania Rady Społecznej  
   Gminnego Ośrodka Zdrow ia w  Sulęczynie.  
   
  UCHWAŁA – Nr IV/25/2007 Rady Gminy Sulęczyno z dnia 12 marca 2007 roku  
   w sprawie: powołania Rady Społecznej Gminnego Ośrodka Zdrowia w Sulęczynie  
  stanowi załącznik do niniejszego protokołu; 
  
c)zatwierdzenia sprawozdania finansowego Gminnego Ośrodka Kultury w  
   Sulęczynie za rok 2006. 
 
   Radni Rady Gminy w  komplecie materiałów  za potw ierdzeniem odbioru w  dniu  
   06 marca 2007 roku otrzymali dokumenty w  przedmiotow ej spraw ie.  
 
   Dyskusja nad sprawozdaniem: 
 
   1.Radny Rady Gminy mgr Grzegorz STEFAŃSKI zabrał głos w  spraw ie  
      Sulęczyńskich Spotkań Akordeonow ych. Te spotkania nas kosztow ały  
      - 28.995,77 zł. 
    
      Wyjaśnień udzielił Dyrektor Gminnego Ośrodka Kultury w  Sulęczynie Ireneusz  
      KORDA – odbyło się 7 koncertów  akordeonow ych, w  tym: 3 koncerty w  kościele, 
      4 koncerty plenerow e. 
 



      
     Wydatki z tym zw iązane: 
 

- 2.500,00 zł – zaproszenia i plakaty, 
- 4.000,00 zł - w ynajem estrady, 
- 2.360,00 zł - nagłośnienie, 
- 1.481,00 zł - zakw aterow anie, 
-  12.200,00 zł – koncerty ( P.Now ak ), 
- 2.760,00 zł – w ykonaw ca koncertów  ( Janiszew ski ), 
- 1.220,00 zł – usługi transportow e( przew óz estrady ),  
-    600,00 zł – napisy informacyjne, 
-    774,05 zł – usługi transportow e, 
-    680,52 zł – sanitariaty TOJ – TOJ, 
-    350,00 zł – opłata ZAIKS, 
-      70,20 zł – artykuły dekoracyjne. 
 
Zespół „ MOTYLCZI ” – 11.860,00 zł  
 
Wydatki: 
 
- 6.800,00 zł – koszt pobytu w  Krakow ie na XV Międzynarodow ym Festiw alu 
                          „ Krakow iak ”, 
- 3.300,00 zł – konsultacje choreograficzne, 
-    160,00 zł – baner dla zespołu, 
- 1.600,00 zł – przew óz osób. 
 
Festyn Gminny – 6.800,00 zł  
 
Wydatki: 
 
- 2.600,00 zł – w ynajem estrady, 
-    600,00 zł – w alki rycerskie, 
- 3.300,00 zł – pokaz sztucznych ogni, 
-    200,00 zł – przew óz osób, 
-    100,00 zł – artykuły dekoracyjne. 

 
   Po tych w yjaśnieniach Rada Gminy przystąpiła do głosow ania nad podjęciem  
   przedmiotow ej uchw ały. 
 
   Głosow anie przebiegało, jak poniŜej: 
 

- za podjęciem uchw ały w  spraw ie: zatw ierdzenia spraw ozdania f inansow ego   
Gminnego Ośrodka Kultury w  Sulęczynie za rok 2006 głosow ało 14 radnych 
Rady Gminy, 

- nieobecny 1 radny Rady Gminy. 
 
   Rada Gminy jednogłośnie podjęła uchw ałę w  spraw ie: zatw ierdzenia spraw ozdania  
   f inansow ego Gminnego Ośrodka Kultury w  Sulęczynie za rok 2006. 
 
   UCHWAŁA – Nr IV/26/2007 Rady Gminy Sulęczyno z dnia 12 marca 2007 roku  
   w sprawie: zatwierdzenia sprawozdania finansowego Gminnego Ośrodka Kultury      
   w Sulęczynie za rok 2006 stanowi załącznik do niniejszego protokołu; 
 
d)zatwierdzenia sprawozdania finansowego Gminnej Biblioteki Publicznej w  
   Sulęczynie za rok 2006. 
 
    Radni Rady Gminy w  komplecie materiałów  za potw ierdzeniem odbioru w  dniu  
    06 marca 2007 roku otrzymali projekt przedmiotow ej uchw ały.  



 
    Brak dyskusji nad spraw ozdaniem. 
 
    Głosow anie przebiegało, jak poniŜej: 
 

- za podjęciem uchw ały w  spraw ie: zatw ierdzenia spraw ozdania f inansow ego   
Gminnej Biblioteki Publicznej w  Sulęczynie za rok 2006 głosow ało 14 radnych 
Rady Gminy, 

- nieobecny 1 radny Rady Gminy. 
 
    Rada Gminy jednogłośnie podjęła uchw ałę w  spraw ie: zatw ierdzenia spraw ozdania     
    f inansow ego Gminnej Biblioteki Publicznej w  Sulęczynie za rok 2006. 
 
   UCHWAŁA – Nr IV/27/2007 Rady Gminy Sulęczyno z dnia 12 marca 2007 roku  
   w sprawie: zatwierdzenia sprawozdania finansowego Gminnego Ośrodka Kultury  
   w Sulęczynie za rok 2006 stanowi załącznik do niniejszego protokołu; 
 
e)uchwalenia gminnego programu profilaktyki i rozwiązywania problemów       
  alkoholowych na rok 2007. 
 
  Radni Rady Gminy w  komplecie materiałów  za potw ierdzeniem odbioru w  dniu  
  06 marca 2007 roku otrzymali projekt przedmiotow ej uchw ały.  
 
   Zabrał głos W iceprzew odniczący Rady Gminy Stefan KARCZ – co z planem  
  zw iązanym z narkomanią ?  
   
  Odpow iedzi udzielił Pełnomocnik Wójta ds. realizacji gminnego programu  
  profilaktyki i rozw iązyw ania problemów  alkoholow ych oraz narkomanii Andrzej  
  POTRAC tw ierdząc, iŜ nie ma takiej potrzeby, aby corocznie uchw alać Gminny  
  Program Przeciw działania Narkomanii.  
   
  Na pow yŜszym zakończono dyskusję nad punktem 6 e) porządku obrad. 
 
  Następnie Przew odniczący Rady Gminy Bernard GRUCZA odczytał i poddał pod  
  głosow anie projekt uchw ały w  spraw ie: uchw alenia gminnego programu profilaktyki  
  i rozw iązyw ania problemów  alkoholow ych na rok 2007. 
 
  Rada Gminy przystąpiła do głosow ania nad podjęciem przedmiotow ej uchw ały. 
 
   Głosow anie przebiegało, jak poniŜej: 
 

- za podjęciem uchw ały w  spraw ie: uchw alenia gminnego programu profilaktyki  
i rozw iązyw ania problemów  alkoholow ych na rok 2007 głosow ało 14 radnych 
Rady Gminy, 

- nieobecny 1 radny Rady Gminy. 
 
   Rada Gminy jednogłośnie podjęła uchw ałę w  spraw ie: uchw alenia gminnego  
   programu profilaktyki i rozw iązyw ania problemów  alkoholow ych na rok 2007. 
 
  UCHWAŁA – Nr IV/28/2007 Rady Gminy Sulęczyno z dnia 12 marca 2007 roku  
   w sprawie: uchwalenia gminnego programu profilaktyki i rozwiązywania  
   problemów alkoholowych na rok 2007 stanowi załącznik do niniejszego protokołu; 
 
f)wyznaczenia delegatów – przedstawicieli Gminy Sulęczyno na Zgromadzenie     
  Ogólne Związku Miast i Gmin Dorzecza Rzeki Słupi i Łupawy. 
 
  Radni Rady Gminy w  komplecie materiałów  za potw ierdzeniem odbioru w  dniu  
  06 marca 2007 roku otrzymali projekt przedmiotow ej uchw ały w raz z pismem  
  Przew odniczącego Zarządu Zw iązku Miast i Gmin Dorzecza Rzeki Słupi i Łupaw y 



 
  Nr 3/Pg/01/07 z dnia 02 stycznia 2007 roku w  spraw ie w yznaczenia delegatów  na  
  Zgromadzenie Ogólne Zw iązku Miast i Gmin Dorzecza Rzeki Słupi i Łupaw y. 
  Na podstaw ie §  14 pkt 3 statutu Zw iązku Miast i Gmin Dorzecza Rzeki Słupi  
  i Łupaw y Gmina Sulęczyno posiada dw a mandaty na Zgromadzenie Ogólne. 
  Dotychczasow i delegaci, którzy reprezentow ali gminę Sulęczyno do organu  
  stanow iącego i kontrolnego Zw iązku to:  
 
  1.Pan Jan KULAS – Wójt Gminy. 
  2.Henryk KOśYCZKOWSKI – inspektor ds. leśnictw a, rolnictw a i ochrony środowiska      
     Urzędu Gminy Sulęczyno. 
   
  Wójt Gminy inŜ. Jan KULAS zaproponow ał dw ie kandydatury na delegatów   -  
  przedstaw icieli Gminy Sulęczyno na Zgromadzenie Ogólne Zw iązku Miast i Gmin  
  Dorzecza Rzeki Słupi i Łupaw y Panów : W iesław a ULATOWSKIEGO – Zastępcę  
  Wójta, Sekretarza Gminy oraz Marcina JARZEMBIŃSKIEGO – radnego Rady Gminy, 
  Przew odniczącego Komisji ds. Planu Zagospodarow ania Przestrzennego, Rozw oju  
  Gospodarczego, Rolnictw a i Ochrony Środow iska Rady Gminy. 
 
  Nie zgłoszono innych kandydatur na delegatów  – przedstaw icieli Gminy Sulęczyno na  
  Zgromadzenie Ogólne Zw iązku Miast i Gmin Dorzecza Rzeki Słupi i Łupaw y. 
 
  Kandydaci w skazani przez Wójta Gminy:  
 
  Kandydaci w skazani przez Wójta Gminy Pan Wiesław  ULATOPWSKI w yraził zgodę na  
  kandydow anie oraz Pan Marcin JARZEMBIŃSKI w yraził zgodę na kandydow anie na  
 
  delegatów  – przedstaw icieli Gminy Sulęczyno na Zgromadzenie Ogólne Związku Miast  
  i Gmin Dorzecza Rzeki Słupi i Łupaw y. 
   
  Przew odniczący Rady Gminy Bernard GRUCZA poddał pod głosow anie projekt  
  uchw ały w  przedmiotow ej spraw ie.  
  
  Rada Gminy przystąpiła do głosow ania nad podjęciem uchw ały. 
 
  Głosow anie przebiegało, jak poniŜej: 
 
  - za podjęciem uchw ały w  spraw ie w yznaczenia delegatów  – przedstaw icieli Gminy 
    Sulęczyno na Zgromadzenie Ogólne Zw iązku Miast i Gmin Dorzecza Rzeki Słupi  
    i Łupaw y głosow ało 14 radnych Rady Gminy, 
  - nieobecny 1 radny Rady Gminy. 
 
  Rada Gminy jednogłośnie podjęła uchw ałę w  spraw ie w yznaczenia delegatów  –     
  przedstaw icieli Gminy Sulęczyno na Zgromadzenie Ogólne Zw iązku Miast i Gmin   
  Dorzecza Rzeki Słupi i Łupaw y. 
 
 UCHWAŁA – Nr IV/29/2007 Rady Gminy Sulęczyno z dnia 12 marca 2007 roku  
  w sprawie wyznaczenia delegatów – przedstawicieli Gminy Sulęczyno na  
  Zgromadzenie Ogólne Związku Miast i Gmin Dorzecza Rzeki Słupi i Łupawy stanowi     
  załącznik do niniejszego protokołu; 
 
g)zaopiniowania projektu planu aglomeracji Sulęczyno. 
 
   Radni Rady Gminy w  komplecie materiałów  za potw ierdzeniem odbioru w  dniu  
   06 marca 2007 roku otrzymali projekt przedmiotow ej uchw ały.  
   Wyznacza się aglomerację Sulęczyno z oczyszczalnią ścieków  w  Sulęczynie, której  
   obszar obejmuje połoŜone w  Gminie Sulęczyno miejscow ości: Sulęczyno, Amalka,  
   Podjazy, W idna Góra, śakow o, Bielaw ki, Borek, Kistow o, Kłodno, Węsiory, Bukowa  
   Góra, Mściszew ice, Skoczkow o. 



 
 
   Głosow anie przebiegało, jak poniŜej: 
 

- za podjęciem uchw ały w  spraw ie zaopiniow ania projektu planu aglomeracji 
Sulęczyno głosow ało 14 radnych Rady Gminy, 

- nieobecny 1 radny Rady Gminy. 
 
    Rada Gminy jednogłośnie podjęła uchw ałę w  spraw ie zaopiniow ania projektu planu  
    aglomeracji Sulęczyno. 
 

   UCHWAŁA – Nr IV/30/2007 Rady Gminy Sulęczyno z dnia 12 marca 2007 roku  
    w sprawie zaopiniowania projektu planu aglomeracji Sulęczyno stanowi załącznik do  
     niniejszego protokołu; 
 
 h)wyraŜenie zgody na sprzedaŜ nieruchomości. 
 
    Radni Rady Gminy w  komplecie materiałów  za potw ierdzeniem odbioru w  dniu  
    06 marca 2007 roku otrzymali projekt przedmiotow ej uchw ały.  
 
    W iceprzew odniczący Rady Gminy Stefan KARCZ – czy w  tym terenie są jeszcze  
    nieruchomości dzierŜaw  w ieczystych ? 
 
    Radny Rady Gminy Marcin JARZEMBIŃSKI zadał pytanie:  
 

– jaka jest procedura w yceny ? 
 
    Odpow iedzi udzielił Wójt Gminy inŜ. Jan KULAS, który stw ierdził, iŜ w ycenę zleca  
    się biegłemu.  
 
    Rada Gminy w yraziła zgodę na sprzedaŜ nieruchomości oznaczonej w  ew idencji  
    gruntów  jako działka nr 2/31 o pow ierzchni 810 m2 połoŜonej w  W idnej Górze na  
    rzecz uŜytkow ników  w ieczystych. 
 
    Po złoŜonych w yjaśnieniach Przew odniczący Rady Gminy Bernard GRUCZA odczytał  
    i poddał pod głosow anie projekt uchw ały w  spraw ie w yraŜenia zgody na sprzedaŜ  
    nieruchomości.  
 
    Rada Gminy przystąpiła do głosow ania nad podjęciem uchw ały. 
 
    Głosow anie przebiegało, jak poniŜej: 
 

- za podjęciem uchw ały w  spraw ie w yraŜenia zgody na sprzedaŜ nieruchomości  
głosow ało 14 radnych Rady Gminy, 

- nieobecny 1 radny Rady Gminy. 
 
   Rada Gminy jednogłośnie podjęła uchw ałę w  spraw ie w yraŜenia zgody na sprzedaŜ  
   nieruchomości.   
 
   UCHWAŁA – Nr IV/31/2007 Rady Gminy Sulęczyno z dnia 12 marca 2007 roku  
   w sprawie wyraŜenie zgody na sprzedaŜ nieruchomości stanowi załącznik do niniejszego  
    protokołu; 
 
 i)ustalenia regulaminu określającego wysokość stawek oraz szczegółowe warunki  
   przyznawania nauczycielom dodatków: za wysługę lat, motywacyjnego,     
   funkcyjnego i za warunki pracy, szczegółowe warunki obliczania i wypłacania     
   wynagrodzenia za godziny ponadwymiarowe i godziny doraźnych zastępstw,    
   wysokość i warunki wypłacania innych składników wynagrodzenia, w tym   
 



  
   nagród, wysokość oraz szczegółowe zasady przyznawania i wypłacania dodatku  
   mieszkaniowego. 
 
   Radni Rady Gminy w  komplecie materiałów  za potw ierdzeniem odbioru w  dniu  
   06 marca 2007 roku otrzymali projekt przedmiotow ej uchw ały.  
 
   Przew odniczący Rady Gminy Bernard GRUCZA odczytał i poddał pod głosow anie  
   projekt w /w  uchw ały. 
 
   Rada Gminy przystąpiła do głosow ania. 
 
   Głosow anie przebiegało, jak poniŜej: 
 

- za podjęciem uchw ały w  spraw ie ustalenia regulaminu określającego wysokość 
staw ek oraz szczegółow e w arunki    przyznaw ania nauczycielom dodatków: za  

      w ysługę lat, motyw acyjnego, funkcyjnego i za w arunki pracy, szczegółow e  
      w arunki obliczania i w ypłacania w ynagrodzenia za godziny ponadw ymiarowe 
      i godziny doraźnych zastępstw , w ysokość i w arunki w ypłacania innych  
      składników  w ynagrodzenia, w  tym nagród, w ysokość oraz szczegółow e zasady  
      przyznaw ania i w ypłacania dodatku mieszkaniow ego glosow ało 14 radnych  
      Rady Gminy, 
- nieobecny 1 radny Rady Gminy. 

 
   Rada Gminy jednogłośnie podjęła przedmiotow ą uchw ałę. 
 
   UCHWAŁA – Nr IV/32/2007 Rady Gminy Sulęczyno z dnia 12 marca 2007 roku  
   w sprawie ustalenia regulaminu określającego wysokość stawek oraz  
   szczegółowe warunki  przyznawania nauczycielom dodatków: za wysługę lat,  
   motywacyjnego, funkcyjnego i za warunki pracy, szczegółowe warunki  
   obliczania i wypłacania wynagrodzenia za godziny ponadwymiarowe i godziny  
   doraźnych zastępstw, wysokość i warunki wypłacania innych składników  
   wynagrodzenia, w tym nagród, wysokość oraz szczegółowe zasady przyznawania  
   i wypłacania dodatku mieszkaniowego stanowi załącznik do niniejszego protokołu; 
 
 j)ustalenia planu dofinansowania form doskonalenia zawodowego nauczycieli na     
   2007 rok. 
 
   Radni Rady Gminy w  komplecie materiałów  za potw ierdzeniem odbioru w  dniu  
   06 marca 2007 roku otrzymali projekt przedmiotow ej uchw ały.  
 
   Przew odniczący Rady Gminy Bernard GRUCZA odczytał i poddał pod głosow anie  
   projekt przedmiotow ej uchw ały. 
 
   Rada Gminy przystąpiła do głosow ania nad podjęciem przedmiotow ej uchw ały. 
 
   Głosow anie przebiegało, jak poniŜej: 
 

- za podjęciem uchw ały w  spraw ie ustalenia planu dofinansow ania form  
     doskonalenia zaw odow ego nauczycieli na 2007 rok głosow ało 14 radnych Rady  
     Gminy, 
- nieobecny 1 radny Rady Gminy. 

 
   Rada Gminy jednogłośnie podjęła uchw ałę w  spraw ie ustalenia planu dofinansowania  
   form doskonalenia zaw odow ego nauczycieli na 2007 rok.   
 
   UCHWAŁA – Nr IV/33/2007 Rady Gminy Sulęczyno z dnia 12 marca 2007 roku 
    w sprawie ustalenia planu dofinansowania form doskonalenia zawodowego  
    nauczycieli na 2007 rok stanowi załącznik do niniejszego protokołu; 



 
k)reasumpcja uchwały w sprawie podatku od nieruchomości i zwolnień od tego  
   podatku w Gminie Sulęczyno. 
 
   Radni Rady Gminy w  komplecie materiałów  za potw ierdzeniem odbioru w  dniu  
   06 marca 2007 roku otrzymali projekt przedmiotow ej uchw ały.  
   
   Stow arzyszenie na rzecz Ochrony Środow iska nad jeziorem Stacinko z siedzibą w   
   Skoczkow ie w nioskuje do Rady Gminy o podjęcie uchw ały Rady Gminy,     
   w prow adzającej zmianę do uchw ały – Nr II/8/2006 Rady Gminy Sulęczyno z dnia 
   06 grudnia 2006 roku w  spraw ie podatku od nieruchomości i zw olnień od tego  
   podatku w  Gminie Sulęczyno. 
 
   W  materiałach znajduje się uzasadnienie, w  którym jest mow a, iŜ na terenie gminy  
   Sulęczyno jest kilka tysięcy działek letniskow ych, z tego bardzo duŜo w  znacznej  
   odległości od jezior. Sąsiedztw o bliŜszy, czy dalsze od jeziora ma znaczenie przy  
   nabyw aniu działek, gdzie ceny połoŜonych w  pobliŜu jezior na pew no są w yŜsze,  
   natomiast nie moŜe mieć w pływ u na w ysokość podatku. Naw et w  poszczególnych  
   kompleksach działki są połoŜone w  róŜnych odległościach od w ody i stosując to  
   kryterium naleŜałoby dla kaŜdej działki w ysokość podatku ustalić indyw idualnie. 
   Na terenie gminy obow iązuje jedna staw ka podatku od gruntów  stanowiących działki  
   letniskow e, niezaleŜnie od odległości od jeziora. 
   W łaścicielem jeziora Stacinko jest Pan Stanisław  KOŁATA i od niego naleŜy  
   uzyskanie zezw olenia na korzystanie z jego w ód. 
 
   Po szczegółow ym w yjaśnieniu Przew odniczący Rady Gminy Bernard GRUCZA  
   odczytał i poddał pod głosow anie przedmiotow y projekt uchw ały. 
  
   Rada Gminy przystąpiła do głosow ania nad podjęciem przedmiotow ej uchw ały. 
 
   Głosow anie przebiegało, jak poniŜej: 
 

- za podjęciem uchw ały w  spraw ie reasumpcja uchw ały w  spraw ie podatku od 
nieruchomości i zw olnień od tego podatku w  Gminie Sulęczyno głosow ało  

 
     13 radnych Rady Gminy, 
- w strzymał się od głosu 1 radny Rady Gminy, 
- nieobecny 1 radny Rady Gminy. 

 
Rada Gminy podjęła uchw ałę w  spraw ie reasumpcja uchw ały w  sprawie podatku od 
nieruchomości i zw olnień od tego podatku w  Gminie Sulęczyno.   

 
    UCHWAŁA – Nr IV/34/2007 Rady Gminy Sulęczyno z dnia 12 marca 2007 roku 
     w sprawie reasumpcji uchwały w sprawie podatku od nieruchomości i zwolnień  
     od tego podatku w Gminie Sulęczyno stanowi załącznik do niniejszego protokołu; 
 
 
  l)zatwierdzenia planu kontroli Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Sulęczyno na rok    
    2007. 
 
    Radni Rady Gminy w  komplecie materiałów  za potw ierdzeniem odbioru w  dniu  
    06 marca 2007 roku otrzymali projekt uchw ały w  spraw ie: zatw ierdzenia planu  
    kontroli Komisji Rew izyjnej Rady Gminy Sulęczyno na rok 2007.  
 
    Brak dyskusji nad punktem 6 l) porządku obrad. 
 
    Przew odniczący Rady Gminy Bernard GRUCZA odczytał projekt uchw ały w sprawie: 
    zatw ierdzenia planu kontroli Komisji Rew izyjnej Rady Gminy Sulęczyno na rok  
    2007. 



 
    Rada Gminy przystąpiła do głosow ania nad podjęciem przedmiotow ej uchw ały. 
 
     Głosow anie przebiegało, jak poniŜej: 
 

- za podjęciem uchw ały w  spraw ie: zatw ierdzenia planu kontroli Komisji 
Rew izyjnej Rady Gminy Sulęczyno na rok 2007 głosow ało 14 radnych Rady 
Gminy, 

- nieobecny 1 radny Rady Gminy. 
 
     Rada Gminy jednogłośnie podjęła uchw ałę w  spraw ie: zatw ierdzenia planu kontroli  
     Komisji Rew izyjnej Rady Gminy Sulęczyno na rok 2007. 
 
    UCHWAŁA – Nr IV/35/2007 Rady Gminy Sulęczyno z dnia 12 marca 2007 roku 
     w  sprawie: zatwierdzenia planu kontroli Komisji Rewizyjnej Rady Gminy  
     Sulęczyno na rok 2007 stanowi załącznik do niniejszego protokołu; 
 
   ł)udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Kartuskiemu. 
 
     Radni Rady Gminy w  komplecie materiałów  za potw ierdzeniem odbioru w  dniu  
     06 marca 2007 roku otrzymali projekt uchw ały w  spraw ie: udzielenia pomocy  
     f inansow ej Pow iatow i Kartuskiemu. 
 
     Wójt Gminy inŜ. Jan KULAS w yjaśnił Radzie Gminy, iŜ chodzi o udzielenie pomocy  
     f inansow ej Pow iatow i Kartuskiemu w  kw ocie 30.000,00 zł ze środków  budŜetu  
     gminy na rok 2007 z przeznaczeniem na „ Przebudow ę drogi pow iatowej nr 1934 G  
     na trasie Tuchlino – Sulęczyno – Lipusz na odcinku w  miejscow ości Sulęczyno o  
 
     długości 216 m, polegającej na w ykonaniu chodnika i zatoki autobusow ej. 
     Warunki udzielenia pomocy f inansow ej szczegółow o zostaną określone w   
     porozumieniu, które zostanie zaw arte pomiędzy Pow iatem Kartuskim a Gminą  
     Sulęczyno. 
 
     Po tych szczegółow ych w yjaśnieniach Przew odniczący Rady Gminy Bernard  
     GRUCZA odczytał treść przedmiotow ej uchw ały i poddał pod głosow anie projekt  
 
     uchw ały w  spraw ie: udzielenia pomocy f inansow ej Pow iatow i Kartuskiemu. 
      
     Rada Gminy przystąpiła do głosow ania nad podjęciem przedmiotow ej uchw ały. 
 
     Głosow anie przebiegało, jak poniŜej: 
 

- za podjęciem uchw ały w  spraw ie: udzielenia pomocy f inansow ej Pow iatow i 
Kartuskiemu głosow ało 13 radnych Rady Gminy, 

-    w strzymał się od głosu 1 radny Rady Gminy, 
- nieobecny 1 radny Rady Gminy. 

 
     Rada Gminy podjęła uchw ałę w  spraw ie: udzielenia pomocy f inansow ej Powiatowi  
     Kartuskiemu. 
  
    UCHWAŁA – Nr IV/36/2007 Rady Gminy Sulęczyno z dnia 12 marca 2007 roku 
     w sprawie: udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Kartuskiemu stanowi załącznik  
       do niniejszego protokołu; 
 
  m)zmian w budŜecie gminy Sulęczyno na rok 2007.  
       
     Radni Rady Gminy w  komplecie materiałów  za potw ierdzeniem odbioru w  dniu  
     06 marca 2007 roku otrzymali projekt przedmiotow ej uchw ały. 
     



 
     Skarbnik Gminy Barbara WAWRZON szczegółow o w yjaśniła i omów iła w szystkie  
     pozycje zmian w  budŜecie gminy Sulęczyno na rok 2007. 
 
       Rada Gminy w yraziła zgodę na dokonanie przesunięć w  w ydatkach budŜetu Gminy.  
     Dokonania zmian plan przychodów  i w ydatków  na rok 2007 Gminnego Funduszu     
     Ochrony Środow iska i Gospodarki Wodnej. 
 
    Zmian Planu Inw estycyjnego Gminy Sulęczyno na rok 2007. 
 
    Zmian „Wieloletniego Planu Inw estycyjnego Gminy Sulęczyno na rok 2007 oraz na    
    lata 2008-2013. 
 
    Zmian przychodów  i rozchodów  budŜetow ych.    
 
    Dyskusja: 
 
    1.Wiceprzew odniczący Rady Gminy Stefan KARCZ zaw nioskow ał, aby  
       przeznaczyć środki f inansow e na: 

a) w ypłaty ekw iw alentu członkom ochotniczej straŜy poŜarnej, gdyŜ jest on 
obligatoryjny, 

b) remont dachu remizy Ochotniczej StraŜy PoŜarnej w  Mściszew icach. 
  
    2.Komendant Zarządu Gminnego Ochotniczej StraŜy PoŜarnej w  Sulęczynie  
       Andrzej RODA podziękow ał za zaproszenie na obrady sesji Rady Gminy. 
       Ustaw a obliguje do w ypłacenia ekw iw alentu. śaden straŜak pieniędzy brać  
       nie chce do sw ojej kieszeni, lecz chce te pieniądze przeznaczyć na cele  
       statutow e straŜy. Będziemy dalej pracow ać społecznie.  
 
       Straw a dachu – o cieknącym dachu w  remizie OSP w  Mściszew icach  
       dow iedzieliśmy się na zebraniu w alnym OSP. Tam cieknie dach i zalew a ściany w  
       przedszkolu, a które mieści się w  remizie. 
        
    3.Radna Rady Gminy mgr Ew a MICHALSKA stw ierdziła, iŜ nie remontow any dach  
       grozi zamknięciem przedszkola w  Mściszew icach. 
   
    4.Radny Rady Gminy Marcin JARZEMBIŃSKI – jak w iemy, tylko niedaw no był  
       uchw alany budŜet Gminy Sulęczyno na rok 2007, z tego w ynika, Ŝe co sesję  
       będą dochodzić kolejne remonty. 
 
    5.Kontynuacja w ypow iedzi Pana Andrzeja RODY – Ŝe w ali się tynk w  remizie OSP  
       w  Sulęczynie i potrzeba remontu dachu w yszło to na zebraniu w alnym. 
 
       Radny Rady Gminy Marcin JARZEMBIŃSKI – nie rozumiem tego. 
 
    6.W iceprzew odniczący Rady Gminy Stefan KARCZ – nie jest praw dą, Ŝe to w yszło  
       dopiero teraz. Ekw iw alent straŜakom się naleŜy. NaleŜy takŜe przekazać środki  
       f inansow e na remont dachu.  
 
    7.Radny Rady Gminy Czesław  MYSZK – naleŜy przeznaczyć środki f inansow e na  
       budow ę zbiornika w  Węsiorach. 
 
       Wójt Gminy inŜ. Jan KULAS – zw rócił uw agę, iŜ nie moŜna łączyć ekw iw alentu 
       z remontem dachu.    
 
    8.W iceprzew odniczący Rady Gminy Stefan KARCZ w nioskow ał o przeznaczenie  
       środków  finansow ych na remont dachu remizy OSP w  Mściszew icach. 
 
 



 
    9.Radny Rady Gminy Kazimierz GAWIN w nioskow ał, aby przeznaczyć środki  
      f inansow e na: 
 

  a)ekw iw alent pienięŜny dla członków  ochotniczej straŜy poŜarnej, którzy  
    uczestniczą w  działaniu ratow niczym lub szkoleniu poŜarniczym  

        organizow anym przez Państw ow ą StraŜ PoŜarną w  w ysokości 30.000,00 zł,  
        gdyŜ jest to spraw a obligatoryjna, 
     b)budow a zbiornika w ody w  Węsiorach w  w ysokości 22.000,00 zł. 
 
    Radny Rady Gminy K.GAWIN stw ierdził, iŜ naleŜy na budow ę zbiornika w ody w   
    Węsiorach pozostaw ić kw otę w  w ysokości 22.000,00 zł i nie przesuw ać środki  
    f inansow e na remont dachu remizy OSP w  Mściszew icach. 
 
    Przew odniczący Rady Gminy Bernard GRUCZA poddał pod głosow anie w niosek  
    radnego Kazimierza GAWIN. 
 
     Głosow anie przebiegało, jak poniŜej: 
 

- za w nioskiem radnego Kazimierza GAWINA głosow ało 8 radnych Rady Gminy, 
- przeciw ko w nioskow i 4 radnych Rady Gminy, 
- w strzymało się od głosu 2 radnych Rady Gminy. 

 
W  w yniku głosow ania przeszedł w niosek radnego K.GAWINA, aby przeznaczyć dla  
Ochotniczej StraŜy PoŜarnej kw otę w  w ysokości 30.000,00 zł na ekw iw alent 
pienięŜny dla członków  ochotniczej straŜy poŜarnej, którzy uczestniczą w  
działaniach ratow niczych lub szkoleniu poŜarniczym organizow anym przez 
Państw ow ą StraŜ PoŜarną oraz kw otę w  w ysokości 22.000,00 zł na budow ę  
zbiornika w  Węsiorach. 

 
     Po tych w yjaśnieniach Przew odniczący Rady Gminy Bernard GRUCZA odczytał  
     projekt uchw ały w  spraw ie: zmian w  budŜecie gminy Sulęczyno na rok 2007, a  
     następnie Rada Gminy przystąpiła do głosow ania nad podjęciem przedmiotow e  
     uchw ały. 
 
     Rada Gminy przystąpiła do głosow ania nad podjęciem uchw ały. 
 
     Głosow anie przebiegało, jak poniŜej: 
 

- za podjęciem uchw ały w  spraw ie: zmian w  budŜecie gminy Sulęczyno na rok 
2007 głosow ało 12 radnych Rady Gminy, 

-    w strzymało się od głosu 2 radnych Rady Gminy, 
- nieobecny 1 radny Rady Gminy. 

 
      Rada Gminy podjęła uchw ałę w  spraw ie: zmian w  budŜecie gminy Sulęczyno na rok  
      2007. 
 
    UCHWAŁA – Nr IV/37/2007 Rady Gminy Sulęczyno z dnia 12 marca 2007 roku        
     w sprawie: zmian w budŜecie gminy Sulęczyno na rok 2007 stanowi załącznik do        
     niniejszego protokołu;   
 
Ad 7 
 
    Interpelacje, zapytania i wolne wnioski. 
 

1.Radny Kazimierz GAWIN w nioskow ał, aby na następną sesję przygotować projekty  
   uchw ał w  spraw ach: 

 
      a)diet radnych Rady Gminy i sołtysów , 



 
      b)zróŜnicow ania procentow e – ilości w ody dostarczonej, a w pływ ającej do  
         kanalizacji. 
         W  tej spraw ie dochodziło do róŜnicy zdań, a obecnie „ kreuje” się now e  
          rozw iązanie. 
 
    2.Sołtys Sołectw a Mściszew ice Brunon DĄBROWSKI w nioskow ał o: 

 
a)remont dróg:  
 

      - w yrów nanie drogi biegnącej koło jeziora w  Mściszew icach, 
      - droga Mściszew ic w  kierunku Kamienicy ( koło Państw a Wojtasik i Mejny ). 

   Proponow ał, aby na te drogi naw ieźć grubego Ŝw iru, pospółki; 
 

         b)usunąć drzew a przy drodze w  Mściszew icach, gdyŜ brak jest naleŜytej  
            w idoczności. 
            M łodzieŜ szkolna, tą drogą uczęszcza do Zespołu Szkół w  Mściszew icach. 
     
       Na pow yŜszym zakończono porządek obrad IV sesji V kadencji Rady Gminy  
    Sulęczyno. 
 

    Przew odniczący Rady Gminy Bernard GRUCZA stw ierdził „ zamykam obrady 
    IV sesji Rady Gminy Sulęczyno ”. 
 
 

     PROTOKOŁOWAŁA: 
 
     Jolanta BRONK  
     Inspektor ds. obronnych 
     oraz obsługi Rady Gminy  
     i jej organów  Urzędu Gminy  
     Sulęczyno  
 

 

 

 

 

   

 

 

 

 

 

 


